
 
 

Fråga S – Ska hälsocentralerna läggas ner efter beslut i 

regionfullmäktige? 
SD, M, KD och Sjukvårdspartiet saknar en sammanhängande och konsekvent budskapsgivning 

kring nedläggningarna av hälsocentralerna. 

 

När det å ena sidan gäller nedläggningen av Baldersnäs hälsocentral menar regionstyrelsens 

(RS) ordförande att det inte behövs något beslut. Det räcker med att regionstyrelsen avslår en 

ansökan om avsteg från regelverket i Hälsovalshandboken. 

 

När vi socialdemokrater lyfter frågan på hälso- och sjukvårdsnämnden får vi besked om att det 

inte behövs ytterligare beslut. De nödvändiga besluten är redan fattade i RS. 

 

När det gäller bolagiseringen av alla hälsocentralerna finns en utbredd oro för att fler 

hälsocentraler ska tvingas möta samma öde som Baldersnäs och Ljusne hälsocentraler, 

nämligen att de som inte kan uppvisa tillräcklig lönsamhet kommer att läggas ner. 

 

Ett flertal företrädare för den sociala omsorgen i länets kommuner lyfter exakt den här oron och 

riskerna för ytterligare nedläggningar av fler hälsocentraler. 

 

Då plötsligt passar det å andra sidan för regionledningen att svara enligt följande: ”Sådana 

beslut fattas dock fortfarande av regionfullmäktige som även framöver kommer vara ytterst 

ansvarig.” 

 

Det hela är som synes mycket osammanhängande och inkonsekvent: En nedläggning av 

Baldersnäs hälsocentral ska ske utan beslut i regionfullmäktige; andra hälsocentraler ska läggas 

ner genom beslut i fullmäktige? 

 

För att klargöra läget frågar jag därför regionstyrelsens ordförande följande: 

 

1. Är nedläggning av hälsocentraler ett beslut för regionfullmäktige och om så är fallet 

varför kan en nedläggning av Baldersnäs hälsocentral ske utan beslut i 

regionfullmäktige? 
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